

CONTRACT ADDENDUM**Western Park Lands Maintenance
Management Services****Tender file no. NG263****July 16, 2014****ADDENDUM No. 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

The date of the site visit and bidders' conference has been changed.

The site visit will commence promptly at 08:30 am Ottawa time on ~~July 22, 2014~~ **July 23, 2014** in the Lobby of 40 Elgin Street, Ottawa, Ontario. The bidders conference will begin immediately after the site visit (approximately 10:30) in room 702 (7th floor) of the NCC headquarters at 40 Elgin Street.

ADDENDA AU CONTRAT**Services de gestion de l'entretien des parcs
et terrains de l'ouest****Dossier de soumission no. NG263****Le 16 juillet 2014****ADDENDA no. 1**

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

La date de la visite des lieux et de la conférence des soumissionnaires a été changée.

La visite débutera à 8 h 30 précises, heure d'Ottawa, le ~~22 juillet, 2014~~ **23 juillet 2014** dans le hall d'entrée au 40, rue Elgin, Ottawa (Ontario). La conférence des soumissionnaires débutera immédiatement après la visite soit vers 10 h 30 dans la pièce 702 (7^e étage) du siège sociale de la CCN au 40, rue Elgin.



Nicole Galipeau

Senior Contract Officer | Agent principal aux contrats
Procurement Services | Services de l'approvisionnement